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At Marshall, we are proud of what  our students accomplish inside and outside of the classroom every day. As you
walk through the hallways, you will notice our Student of the Day posters lining the walls. Starting in November,
each staff member has begun to take turns nominating a Student of the Day.  When staff members nominate a
student, they share why they selected the student. The Student of the Day is read over the morning
announcements, and the nominated students have their pictures taken and individualized posters created by Mr.
Smith. 
Another way to discover our students' accomplishments is to check out the Marshall Twitter account (itsallthurgood).
Mr. King, our 5th & 6th grade counselor, continually highlights outstanding students!

في مارشال ، نحن فخورون بما ينجزه طلابنا كل يوم داخل و خارج الفصل المدرسي . عندما تتمشى
خلال الممرات ، ستلاحظ ملصقات ( الإعلانات ) الخاصة بطالب اليوم تبطن الجدران . بدءاً من

نوفمبر/ تشرين الثاني ،  بدأ  كل موظف بالتناوب في ترشيح طالب اليوم .  عندما يقوم أعضاء هيئة
التدريس بترشيح طالب ، فإنهم يشاركون سبب إختيارهم للطالب . يتم قراءة أسم طالب اليوم خلال

الإعلانات الصباحية . يتم إلتقاط صور الطلاب المرشحين و الملصقات ( الإعلانات ) الفردية بواسطة

 . Smith . السيد
هناك طريقة آخرى لإكتشاف إنجازات طلابنا وهي الدخول على حساب مدرسة مارشال على تويتر 

King / يقوم أخصائي المشورة المدرسية للصف الخامس و السادس السيد. (itsallthurgood) 
بالإستمرار في تسليط الضؤ على الطلاب المتميزين !

 

MARSHALL MEMOS
 

WE ARE MARSHALL & WE ARE DESTINED FOR GREATNESS!
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https://itsallthurgood.weebly.com/

Student of the day posters line the hallways at Thurgood Masrhall
 

Harroun Ali, 6th, featured  on Twitter

https://www.psychologytoday.com/us/blog/some-assembly-required/201411/the-benefits-cultivating-attitude-gratitude


IMPORTANT DATES & INFO

Attendance Reminders

Join us for Family Literacy Night!
Parents you are invited to join us for our Thurgood Marshall Literacy Night this Thursday December
5th from 5:00 – 6:00pm. This will be a great opportunity to engage in a book discussion with your
child. In addition to practicing literacy skills that promote comprehension. You and your child will
participate in a picture book pow-wow and speed dating with a chapter book. At the end of each
activity, you will get your creative juices flowing by creating an advertisement (movie poster,
alternative cover, illustrate a scene, etc.) from a book of your choice. What a perfect time to
engage with your child around a book and promote literacy in school and at home.
أولياء الأمور ، أنتم مدعوون للإنضمام إلينا لليلة  القراءة و الكتابة بمارشال يوم الخميس الموافق 5 ديسمبر / كانون
الأول 5:00 مساءً : 6:00 مساءً . ستكون هذه فرصة رائعة للمشاركة في مناقشة كتاب مع طفلك . بالإضافة إلى

التدريب على مهارات القراءة و الكتابة التي تعزز الفهم . ستشارك أنت و طفلك في كتاب مصور

 pow-wow و ستشاركوا في سرعة تدوين كتاب ذو فصول . في نهاية كل نشاط ، ستتدفق عصائرك الإبداعية من
خلال إنشاء إعلان ( إعلان لفيلم ، غلاف بديل  ، شرح ( توضيح ) لمشهد ، و ماشابه ذلك . ) في كتاب من إختيارك .

ياله من وقت مثالي للإشتراك مع طفلك حول كتاب وأيضاً تعزيز القراءة و الكتابة في المدرسة و المنزل .

Wrestling- Our next Wrestling match will be Wednesday Dec 11th @ Marshall & Wednesday Dec 18 @ Litton. Tickets are $2

Basketball- Our next basketball games will be Thursday Dec. 5th @ Intrepid, Monday Dec 9th @ Marshall, Tuesday Dec 10th @

Knowledge, & Wednesday Dec 12th @ Marshall. Tickets are $3

Winter Break- There will be no school December 20- January 6.

Literacy Night- All parents are invited to come out to our special Literacy night at Marshall. Click on the link to let us know if you

plan to attend. The whole family is invited!

المصارعة - ستكون مباراة المصارعة القادمة  يوم الأربعاء الموافق 11 ديسمبر/ كانون الأول بمدرسة مارشال &

الأربعاء الموافق 18 ديسمبر / كانون الأول بمدرسة Litton . سعر التذكرة 2 دولار .

كرة السلة - ستكون مباراة كرة السلة القادمة يوم الخميس الموافق 5 ديسمبر بمدرسة Intrepid ، الأثنين 9
ديسمبر / كانون الأول بمدرسة مارشال ، الثلاثاء 10 ديسمبر / كانون الأول بمدرسة  Knowledge & الأربعاء 12

ديسمبر / كانون الأول بمدرسة مارشال . سعر التذكرة 3 دولار .

عطلة الشتاء - سوف لا يكون هناك دوام مدرسي من 20 ديسمبر / كانون الأول - 6 يناير / كانون الثاني .
ليلة  القراءة و الكتابة - جميع أولياء الأمور مدعوون للحضور إلى ليلتنا الخاصة للقراءة و الكتابة بمارشال . أضغط

على الرابط لإعلامنا إذا كنت تنوي للحضور . الأسرة كلها مدعوة .

 

At Marshall we have an average daily attendance of 96.8%. Our students do a great job coming to
school on a regular basis. If your child is absent, please remember to email or send an excuse
note to our grade level secretaries within 3 days of the absence (amal.rasheed@mnps.org
(7th/8th grade secretary) or shatika.hill@mnps.org (5th/6th grade secretary)). Per board policy,
notes given after 3 days will be considered unexcused.
لدينا في مارشال معدل حضور يومي بنسبة 98% . يقوم طلابنا بعمل رائع و هو الذهاب إلى المدسة كل يوم . إذا غاب
طفلك ، يرجى تذكر إرسال بريد إلكتروني أو إرسال ملاحظة ( خطاب ) عذر إلى سكرتيرة الصف الدراسي في

خلال ثلاث أيام من الغياب amal.rasheed@mnps.org (سكرتيرة الصف السابع و الثامن ) . أو
shatika.hill@mnps.org (سكرتيرة الصف الخامس و السادس ) . وفقاً لسياسة الإدارة التعليمية ، الأعذار

المقدمة بعد ثلاث أيام ستعتبر غير مقبولة .

 

Students take time to work on puzzles in the
library

6th grade students work together on group
presentation in Ms. Hill's and Ms. Fowler's class.

Just a reminder, please do not drop off students prior to 8:25 am. There is no adult supervision
prior to this. On most days, we will allow parents to begin to unload at 8:20 am, so we can move
the car line at 8:25 am. Now that it is getting colder, this is especially unsafe. We appreciate your
cooperation with this expectation.Also, please pick up your child by 4:15 pm. At 4:30 pm the office
closes, and starting on Monday 11/25, parents will need to come into the gym (via cafe door) to
sign out their child if they arrive later than 4:30 pm.
للتذكرة فقط ، يرجى عدم نزول طلاب راكبي السيارات  قبل الساعة 8:25 صباحاً . لأنه لايوجد إشراف من شخص
بالغ قبل هذا الوقت الآن أصبحت أكثر برودة ، و هذا غير آمن. في معظم الأيام ، سنسمح للأباء بالبدء في إنزال
الطلاب في الساعة 8:20 صباحاً ، حتى نتمكن من تحريك خط السيارات في الساعة 8:25 صباحاً . نحن نقدر

تعاونكم معنا في هذا الشأن .
أيضاً ، يرجى إستلام طفلك بحلول الساعة 4:15 .  يغلق المكتب الأمامي للمدرسة في الساعة 4:30 مساءً ، أبتداء

من الأثنين 11/25 سيحتاج أولياء الأمور أن يأتوا إلى الصالة الرياضية ( من خلال باب الكافتريا ) لتوقيع بإستلام 
 طلابهم للخروج إذا وصلوا بعد الساعة 4:30 مساءً . 

Drop Off & Pick Up Reminder

http://bit.ly/TMMSGEAR
http://bit.ly/TMMSLiteracyNight
http://bit.ly/MarshallParentOrganization
https://www.mnps.org/blog/2019/11/22/mnpsmvp-madysen-marshall-of-thurgood-marshall-middle-schoolnbsp
https://www.wsmv.com/news/antioch-stabbing-victim-honored-at-middle-school/article_dbe81c40-f869-11e9-b05b-a30af8333135.html

